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_________________________________________________________________________________ 
 
Op 6  juli 2020 ontvingen wij vragen van Tess van de Wiel van het CDA over de cultuurbezuiniging. 
Hieronder treft u de gestelde vragen aan, met het daarbij behorende antwoorden 
 
1. Bent u het met ons eens dat de gemeenteraad alleen de begroting voor het jaar 2020 heeft 

vastgesteld en de meerjarenraming slechts een beoogde begroting is die nog niet door de 
gemeenteraad is vastgesteld ? 
Nee, wij zijn het niet met u eens. Het raadsbesluit dat de raad op 14 november 2019 heeft 
genomen luidt als volgt:  
“1. De Programmabegroting 2020 en de meerjarenbegroting 2020-2023 vast te stellen met 
inachtneming van de wijzigingen bij beslispunt 4;”  

 
2. Als uw antwoord op vraag één ja is, bent u het vervolgens met ons eens dat de gemeenteraad 

tot op heden met geen enkele bezuiniging op cultuur heeft ingestemd ? 
Het antwoord op vraag één is nee.  

 
3. Zo nee: hoe zit u dat dan ? 

U heeft met het vaststellen van de meerjarenbegroting ons college opdracht gegeven om de 
bezuiniging van € 50.000,00 oplopend tot € 300.000,00 te realiseren.  

 
4. Worden de bedragen voor de bezuinigingen op cultuur uit de meerjarenraming 

gepresenteerd als tegels waar wel of niet uit gekozen kan worden voor de begroting 2021 ? 
Nee, wij zullen op de tegels alleen nieuwe bezuinigingsvoorstellen opnemen.  

 
5. Zo nee, hoe kunt u dat verantwoorden ? 

De bezuiniging is gerealiseerd conform de opdracht die de raad met het vaststellen van de 
begroting 2020 en de meerjarenbegroting 2020-2023 heeft gegeven.  Het proces dat Factorium 
in gang heeft gezet, is onomkeerbaar.  
______________________________________________________________________________ 


